
 

 

Protokoll møte i sti og løypenemda.  

 

Sak 1. Konstituering av sti og løypenemda.  

Leder. Nils Helge Tufto politisk valgt. 

Hans Erik Lie.  Representerer Nore og Uvdal hytteforbund. 

Hans Wilhelm Ro. Representerer grunneierne. 

Tore Bergstøl, leder fra idrettesrådet, representerer idrett.  

Geir Prestegården , representerer reiselivsinteressene .  

Terje Skriudalen møtte ikke, viltnemda upeker sin representant seinere.  

 

Sak 2. Ny fordelingsmodell for kommunalt tilskudd til sti og løypearbeid.  

Noen av medlemmene i sti og løypenemda var uening i kommunedirektørens forslag til 

fordeling. Det ble spesielt påpekt at forslaget kom seint og at Dagalifjell løypelag mister 

100.000 kr i kommunal støtte etter at de har gjort avtale med entreprenører om løypekjøring.  

Nils Helge Tufto ønsket at fordelingsordningen fra 2019 der antall hytter i områdene gir 

grunnlaget til fordeling av det kommunale tilskuddet videreføres.  

Etter en lengre diskusjon der flere påpekte at det var viktig å komme fram til en omforent 

forslag til fordelingsordning, ble følgende vedtak vedtatt  enstemmig av sti og løypenemda: 

Det innføres en overgangsordning for 2020 med følgende fordeling: 

 Kr 128 480 fordeles til drift av lysløypene. 

Kr 40 000 benyttes til annet sti og løypearbeid. 

Kr 30 000 gis som en fast sum til hvert løypelag. 

Kr 80 000 bevilges som ekstra kompensjon til Dagalifjell løypelag for 2020.  

Kr 315 760 fordeles etter antall hytter/ferieleiligheter i løypeområdene.  

Kr 315 760 fordeles etter antall km oppkjørte løyper.  

Prinsippet om en foredlingsordning der 1/3 fordeles etter antall hytter/ ferie leiligheter, 1/3 i 

forhold til antall km oppkjørte løyper og 1/3 gis som et likt grunntilskudd til alle 

løypeområdene står fast og blir innført i 2021. 

  

 

 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


